

Concept-besluitenlijst Presidium

Datum	12-05-2025
Tijd	19:00 – 19.50
Locatie	MBG01 (achter kantine)
Voorzitter	M. Pijl
Secretaris	H. Wammes
Aanwezig	C. Selders (CDA) T. Beuker (Morgen!) L. Plekker (GB) S. Visser (CU) T. Berlijn (HvM) C. Vlaar (D66) J. Stam (VVD) B. Huisman (GL)

Toehoorders C. Minnaert (gemeentesecretaris), R. Paarlberg (GB)

1 **Opening**

De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur.

2.a **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2.b **Ingekomen stukken**

Het opleidingsbulletin wordt voor kennisgeving aangenomen.

3.a **Vaststellen notulen presidium d.d. 14 april 2025**

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.

3.b **Actielijst presidium d.d. 12 mei**

N.a.v. actiepunt 257: H. Wammes geeft aan dat er een richtlijn klaar ligt over de technische toets bij (reguliere) moties en amendementen. Deze volgt in de eerstvolgende vergadering van het presidium.

N.a.v. actiepunt 281: B. Huisman vraagt of het mogelijk is de punten die eerder in het klein comité aan de orde zijn geweest hierin mee te nemen en daarover mee te denken. Dit wordt bevestigd door M. Pijl.

4 **Terugblik op de raads- en commissievergaderingen + informatie- en themabijeenkomsten**

16-04: Regionale raadsledenbijeenkomst

Geen opmerkingen

08-05: Raadscommissie

B. Huisman geeft naar aanleiding van het rondetafelgesprek aan dat het goed zou zijn als kan worden bekeken in hoeverre het mogelijk is om bij een RTG of inspraak in het algemeen ook inhoudelijk gesproken kan worden met het college. Nu hoort de commissie alleen het verhaal van de inspreker. Dan kunnen natuurlijk naar aanleiding daarvan raadvragen worden gesteld of er kan bijv. een motie worden ingediend, maar kan dit niet anders?

T. Berlijn denkt dat er naar aanleiding van een inspraak diverse mogelijkheden zijn om actie te ondernemen als raads- en/of commissielid.
B. Huisman mist een stuk open discussie.
H. Wammes licht toe wat afgesproken is betreffende het spreekrecht en met name wat de afspraken zijn over de rol van het college, namelijk toevoerder en eventueel beschikbaar voor technische vragen. Als je dat anders wilt, dan zou je de afspraken wellicht moeten aanpassen of kiezen voor een andere vorm.

5.a Regionale raadsledenbijeenkomsten; terugblik/voorblik

H. Wammes geeft aan dat er zich voor de komende regionale raadsleden-bijeenkomst op 21 mei a.s. tot op heden slechts 1 raadslid heeft aangemeld. Gelet op het onderwerp – de avond staat in het teken van de jaarrekening 2024 en begroting 2026 van de gemeenschappelijke regelingen – doet hij een oproep om zich aan te melden. De raad geeft binnenkort weer een zienswijze af over deze stukken.

5.b Doorontwikkeling regionale raadsledenbijeenkomsten

H. Wammes geeft aan de hand van de Memo over opdrachtgeverschap kwartiermaker 2025 een nadere toelichting op de stand van zaken. De kwartiermaker, mevrouw Fouzia Mahdaoui is op 7 mei jl. gestart. Zij was overigens ook al aanwezig bij de regionale raadsledenbijeenkomst op 16 april jl. Binnenkort zal zij graag aansluiten bij het presidium om zich voor te stellen. Hij zal haar uitnodigen voor de komende presidiumvergadering (NB: dit wordt de presidiumvergadering op 30 juni a.s.).

S. Visser vraagt zich af hoe bepaalt wordt dat de opdracht geslaagd is. Dat zou zij ook graag van de kwartiermaker zelf willen horen.
H. Wammes geeft aan dat de kwartiermaker aan de slag gaat met de opdracht om de doorontwikkeling van de regionale raadsleden-bijeenkomsten te faciliteren in de startfase en de besluitvorming voor te bereiden voor de inrichting en structurele ondersteuning van de regionale raadssamenwerking. Er moet uiteindelijk tot een (regionaal) gedragen raadsvoorstel worden gekomen over de doorontwikkeling dus. Daarnaast dient zij nu al de rol te pakken als een soort regiogriffier die zorgt voor een goede invulling van de komende raadsledenbijeenkomsten.

6 Bestuurlijke termijn agenda periode

B. Huisman is blij met de toevoeging van de kolom 'regionaal onderwerp' en vraagt zich af met betrekking tot de "Visie afvalwaterketen tot 2040" of het mogelijk is dit al in Q3 in een regionale raadsledenbijeenkomst te delen zodat er daar over gesproken kan worden als er bijvoorbeeld een wens is om dit te amenderen.
M. Pijl geeft aan dat dit verzoek zal worden doorgeleid.

T. Berlijn ziet dat de Evaluatie pilot erfmolens wordt geschrapt met de reden dat dit bij het onderwerp Pilot Erfmolens hoort.
Aangegeven wordt dat de raad nog/weer moet beslissen over de 5 pilots nu deze vertraging hadden opgelopen door het faillissement van de leverancier waarvoor de deelnemers aan de pilot gekozen hadden.

T. Berlijn ziet dat het onderwerp Vaststellen ontwerp herinrichting Simon Koopmanstraat Wervershoof wordt geschrapt en dat voor het zomerreces hier een informatienota over volgt. Waarom wordt er nu niets ter vaststelling aangeboden? Wat is de reden? Kan er korte informatie gegeven worden over waar de informatienota over gaat?

M. Pijl geeft aan dat er geen raadsbesluit nodig is en dat de raad wordt geïnformeerd over de stand van zaken in de informatienota. Hij zal het verzoek over het proces bespreken met de portefeuillehouder.

Het presidium neemt de BTA juni 2025 e.v. voor kennisgeving aan.

7 Voorstel commissieagenda's, themabijeenkomsten en andere bijeenkomsten raad periode juni 2025 ev

7.a Voorstel commissieagenda's periode juni 2025 ev

T. Beuker stelt met betrekking tot de vergadering van 2 juni voor de punten 11.1 en 11.2 onder Bestuur & Middelen te verplaatsen en te behandelen na 8.1 Zienswijze begrotingen 2026 en rekeningresultaat gemeenschappelijke regelingen. Hiermee wordt ingestemd.

C. Selders vraagt zich af of de behandeltijd voor het MeerjarenPerspectief 2025 voldoende is. Vorig jaar was daar meer tijd voor nodig. Nu de agenda in principe loopt tot 22.05 uur is dat niet echt een probleem overigens.

Het presidium besluit:

- a. de concept-agenda voor de raadscommissievergadering van 2 juni met inachtneming van de voorgestelde wijziging vast te stellen;
- b. daarbij tevens aan te geven dat er kennis is genomen van de geschatte behandeltijden en dat hiermee wordt ingestemd;
- c. kennis te nemen van de voorlopige agenda's voor de raadscommissies van 26 en 30 juni.

7.b Informatiebijeenkomsten en themabijeenkomsten periode v.a. juni 2025

Het presidium besluit ten aanzien van de geplande informatiebijeenkomst Evaluatie Overlegtafel in te stemmen met het voorstel in de arceringen, inhoudende dat de informatiebijeenkomst fysiek en in de openbaarheid plaatsvindt.

8 Ontheffing ingezetenschap Jeroen B

Geen opmerkingen.

9 Integriteit

Niets te bespreken.

10 Geheimhouding

H. Wammes geeft aan dat de griffie op dit moment aan het vullen van het register geheimhouding. Deze wordt binnenkort opengezet.

11 Rondvraag

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

12 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur.